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Lavice z břízy
Vložil Petr - 16/02/2011 08:38
_____________________________________

Dobrý den, 
chtěl bych se zeptat jestli lze použít břízu na výrobu lavic do sauny. Děkuji za odpověď Petr

============================================================================

Re: Lavice z břízy
Vložil Pavel Dostál - 16/02/2011 09:53
_____________________________________

Dobrý den, všeobecně se říká, že dřevo z listnatých stromů (bříza, lípa apod.) není vhodné do sauny a
mohla by rychleji degradovat teplem. Výjimku představuje topol, který se hodí dobře. I v literatuře se
píše, že po nějaké době to vypadá s měkkými dřevy jak v "perníkové chaloupce", resp. že dřevo se drolí
apod. 
S pozdravem 
Pavel Dostál
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